



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 304542462
Application No.:

[540] 商標:
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: Xero Limited
3 Market Lane Wellington 6011, NEW ZEALAND
Applicant's Name, Address:

[740/7 50] 註冊申請人的送達地址: Stephenson Harwood
Applicant's Address for 18th floor, United Centre
Service: 95 Queensway,
HONG KONG

[571] 商標描述: N/A
Mark Description:

[511] 類別編號: 9, 35, 36, 38, 41, 42
Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 12-10-2018
Date of Publication of
Acceptance for
Registration:

申請人擬修訂類別 35 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35 to read as follows:
類別 Class 35

Retail and wholesale services in relation to consumer goods, computers, computer keyboards, rechargeable batteries, battery charger, computer software and hardware relating to accounting, management and reporting for accountants and small business, documentation, online training and subscription management, computer peripherals, sleeves for laptops, earbuds, calculators, lanyards for cameras, lanyards for mobile phones, lanyards for holding spectacles, eyeglass lanyards, paper and cardboard, printed matter, stationery, notebooks, notebook paper, books, calendars, clipboards, ink, pens, correction pens, cases for pens, pencils, stickers, decals, laptop decals, 3D decals for use on any surface, stickers [stationery], sticker books, desktop business card holders, brochures, printed brochures, backpacks, bags, leather bags, messenger bags, shoulder bags, tote bags, cross-body bags, satchels, luggage tags, umbrellas, wallets, card wallets, credit card cases [wallets], suitcases, umbrellas, household or kitchen utensils and containers, glassware, cups, coffee cups, mugs, drinking cups, glass drinking cup, bottles, aluminium bottles, wall plaques made of acrylic, clothing, clothing for babies, footwear, headgear, caps [headwear], tops, pyjamas; retail and wholesale services of software relating to accounting, management and reporting for accountants and small business, documentation, online training and

subscription management and manuals for use therewith; accounting services; accountancy services; provision of information relating to accounts (accountancy); tax consultancy (accountancy); advertising and business advisory services; business administration, business management, business assistance, business accounts management; business advisory, consultancy and provision of business information relating to the aforesaid services; the aforesaid services being provided online, electronically or by other means and relating to accounting, management and reporting for accountants and small business, documentation, online training and subscription management.

[210] 商標申請編號 : 304544325
Application No.:

[540] 商標 :
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址 :
Applicant's Name, Address: VICCHI ENTERPRISE Co., Ltd.
735/4, Thanya Park Shopping Mall, Bldg.D, Floor G,
Room No. DG01, Srinagarindra Road, Suan Luang,
Bangkok 10250, THAILAND

[740/750] 註冊申請人的送達地址 :
Applicant's Address for Service: C&H IP LAW LIMITED
1206, Eastern Commercial Centre,
397 Hennessy Road, Wan Chai,
HONG KONG

[571] 商標描述 :
Mark Description: N/A

[511] 類別編號 :
Class No.: 1, 2, 3, 5, 29, 30, 32

[442] 公布獲接納註冊申請日期 :
Date of Publication of Acceptance for Registration: 06-07-2018

申請人擬刪除類別 32 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class 32.

[210] 商標申請編號 : 304552425
Application No.:

[540] 商標 :
Mark: Samsung Galaxy Fit

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 SAMSUNG ELECTRONICS CO., LTD.

地址 : 129, Samsung-ro, Yeongtong-gu, Suwon-si, Gyeonggi-do,
 Applicant's Name, Address: KOREA, REPUBLIC OF
 [740/7 註冊申請人的送達地址 : Wilkinson & Grist
 50] Applicant's Address for 6th Floor, Prince's Building,
 Service: Chater Road, Central,
 HONG KONG
 [571] 商標描述 : N/A
 Mark Description:
 [511] 類別編號 : 9, 14
 Class No.:
 [442] 公布獲接納註冊申請日期: 10-08-2018
 Date of Publication of
 Acceptance for
 Registration:

申請人擬刪除類別 14 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class 14.

[210] 商標申請編號 : 304565179AA
 Application No.:

[540] 商標 : 
 Mark:

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址 : 優信互聯(北京)信息技術有限公司
 Applicant's Name, Address: 中國內地 北京市海澱區 科學院南路 2 號 C 座南樓 5 層 532
 室

[740/7 註冊申請人的送達地址 : 三友國際知識產權代理(香港)有限公司
 50] Applicant's Address for 香港
 Service: 灣仔駱克道 160-174 號
 越秀大廈 6 樓 601 室

[571] 商標描述 : 不適用
 Mark Description:

[511] 類別編號 : 9, 35, 42
 Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 21-09-2018
 Date of Publication of
 Acceptance for
 Registration:

申請人擬修訂類別 9, 35, 42 的貨品/服務說明如下 :

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9, 35, 42 to read as follows:

類別 Class 9

可下載的手機應用軟件；可下載的計算機應用軟件；已錄製的或可下載的計算機軟件平臺；預訂出租車用手機應用軟件；電子出版物（可下載）；已錄製的計算機操作程序；操作系統程序；計時器（時間記錄裝置）；人臉識別設備；運載工具故障警告燈；運載工具用導航儀器（隨載計算機）；行車記錄儀；測速儀（照相）；測量器械和儀器；運載工具用測速儀；材料檢驗儀器和機器；運載工具駕駛和控制模擬器；電子芯片；遙控裝置；電子防盜報警器；機動車輛用充電裝置。

類別 Class 35

為零售目的在通訊媒體上展示商品；計算機網絡上的在線廣告；為消費者提供商品和服務選擇方面的商業信息和建議；為顧客提供關於選擇購買產品的信息和建議；商業中介服務；二手車成本價格分析；二手車市場分析；二手車商業評估；二手車商業信息；二手車價格比較服務；二手車商業中介服務；通過網站提供與二手車相關的商業信息；進出口代理；二手車拍賣；為二手車的買賣雙方提供在線市場；替他人推銷；拍賣；汽車拍賣；為商品和服務的買賣雙方提供在線市場；將商品信息編入計算機數據庫；對購買定單進行行政處理。

類別 Class 42

技術研究；替他人研究和開發新產品；質量檢測；工程測量；化學分析；臨床試驗；氣象信息；車輛性能檢測；工業品外觀設計；建築學服務；服裝設計；計算機軟件的設計和開發；計算機系統遠程監控；雲計算；軟件即服務（SaaS）；平臺即服務（PaaS）；藝術品鑒定；平面美術設計；（人工降雨時）雲的催化；筆跡分析（筆跡學）；地圖繪製服務；無形資產評估；替他人稱量貨物。

[210]	商標申請編號： Application No.:	304566420
[540]	商標： Mark:	VANRYSEL
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址： Applicant's Name, Address:	LACHAIZE Franck 8 rue d'Aumale, 75009 PARIS, FRANCE
[740/750]	註冊申請人的送達地址： Applicant's Address for Service:	Spruson & Ferguson (Hong Kong) Limited 5001 Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, HONG KONG
[571]	商標描述： Mark Description:	N/A
[511]	類別編號： Class No.:	9, 12, 18, 25
[442]	公布獲接納註冊申請日 期： Date of Publication of Acceptance for Registration:	07-09-2018

申請人擬修訂類別 9, 18 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9, 18 to read as follows:

類別 Class 9

Apparatus for recording, transmitting or reproducing sound or images, video recorders, DVD players, MP3 music players, apparatus for processing information, computers, computer programmes, computer printers, CD Rom software; apparatus for sound amplification; video tape; audio and video compact discs; audio and video receivers; magnetic discs; optical discs; compact optical discs; floppy discs; projection screens; sound recording media, magnetic encoders; intercommunication apparatus, talkies-walkies, radios; mouse (computing); personal protection device against accidents, i.e. protective glasses, protection nets, harnesses (other than for vehicle seats or sport equipment), safety nets, protective helmets, safety belts; optical glasses, astronomy apparatus and instruments; navigation instruments, hygrometers, sextants; observation instruments, telescopes, spyglasses, monoculars, optical lamps; scales, light beacons, barometers, altimeters; marking buoys, signalling buoys; compasses, fog signals; respiratory apparatus for subaquatic swimming, diving suits, outfits, gloves, masks; mouth guard; (optical) glasses; ski masks, glacier sunglasses, swimming glasses, glasses case; binoculars; fire extinguishers; hydrometers, barometers; Global positioning system (GPS) guiding systems; Global positioning system (GPS) tracking devices; pocket lamp batteries; meters (measuring instruments); cameras, photographic films in rolls; meters, speedometers, step meters; dog whistles; electronic personal organisers, mobile phones, personal digital assistants, sonars, sounders, search apparatus for avalanche victims; body protector other than for sporting use; riding hats; pedalling calculator and frequency meter; facial protector; helmets; head protection and protection clothes; hats, shoes and protection clothes for cycling, including gloves, all for protection against accident and injury.

類別 Class 18

Bags, travelling bags, sports bags; cover bags for clothes (for travelling); sports bag and travelling bags intended for cycling.

-
- [210] 商標申請編號: 304578085
Application No.:
- [540] 商標: A. 
Mark: B. 
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: YAMACS (HK) LIMITED (亞馬克斯(香港)有限公司)
Applicant's Name, Address: RM 2306-2307, THE METROPOLIS TOWER, 10, METROPOLIS DRIVE, HUNG HOM, KOWLOON, HONG KONG
- [740/750] 註冊申請人的送達地址: Trademark.com Limited
Applicant's Address for Service: Unit A1, 16/F., Emperor Commercial Centre, 39 Des Voeux Road Central, Central, HONG KONG
- [571] 商標描述: The applicant claims the colours red and blue as

	Mark Description:	elements of mark "B" in the series.
[511]	類別編號:	2, 9, 16, 40
	Class No.:	
[442]	公布獲接納註冊申請日期:	13-07-2018
	Date of Publication of Acceptance for Registration:	

申請人擬修訂類別 9 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows:

類別 Class 9

Scientific, nautical, surveying, photographic, cinematographic, optical, weighing, measuring, signalling, checking (supervision), life-saving and teaching apparatus and instruments; apparatus and instruments for conducting, switching, transforming, accumulating, regulating or controlling electricity; apparatus for recording, transmission or reproduction of sound or images; magnetic data carriers, recording discs; compact discs, DVDs and other digital recording media; mechanisms for coin-operated apparatus; cash registers, calculating machines; fire-extinguishing apparatus.
